
Notulen Algemene Ledenvergadering JVC Cuijk 30 oktober 2023 
 
Aanwezig namens bestuur: R. Vredeveldt (voorzitter), S. Wellesen (secretaris), J. Dirks 
(penningmeester), B. Heijl (accommodatie), K. Brandts (voetbalzaken), M. de Boer (communicatie). 
Verder aanwezig: leden volgens presentielijst. 
 
1. Openingswoord door de voorzitter.  
De voorzitter opent de vergadering om 20.06 uur en heet iedereen welkom. Hij start deze 
vergadering met het voorlezen van de inleiding van het jaarverslag seizoen 2022-2023. Een seizoen 
om met trots op terug te kijken, omdat er volop positieve beweging is binnen JVC Cuijk. De 
voorzitter staat tevens stil bij hen allen, die ons in het afgelopen jaar zijn ontvallen. Er wordt door de 
aanwezigen een minuut stilte in acht genomen.  
 
2. Vaststellen agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
3. Vaststellen notulen Algemene Ledenvergadering 7 november 2022  
De notulen worden per pagina behandeld en worden verder ongewijzigd vastgesteld.  
 
4. Ingekomen stukken en mededelingen 
Bestuurslid Geert-Jan Heijl (sponsorzaken) heeft zich afgemeld.  
 
5. Jaarverslag seizoen 2020-2021  
Er zijn geen opmerkingen en geen vragen naar aanleiding van het jaarverslag. Het jaarverslag wordt 
unaniem goedgekeurd.  
 
6. Financieel jaarverslag over het afgelopen boekjaar  
Jeroen Dirks geeft een toelichting op het financieel jaarverslag. De beboarding geeft een hogere 
opbrengst. Het aantal debiteuren lijkt hoog, maar de participatiebijdrage is nog niet helemaal 
verwerkt. De contributie daalt door een lichte daling van de ledenaantallen. Hoewel deze daling 
geringer is dan landelijk, blijft dit een punt van grote aandacht. Resumerend: de financiële situatie is 
gunstiger geworden: het eigen vermogen is veel minder negatief, omdat zowel de schulden als de 
rente lager zijn geworden.  
  
7. Verslag van de kascontrolecommissie 
 De kascontrolecommissie bestaat uit: Jos Jochems, Ivo Muyris en Nico van de Wal. Deze zijn samen 
met penningmeester Jeroen Dirks en Arno Willems van de financiële commissie op 24-10-2023 bij 
elkaar geweest.  
 
Boeken en bescheiden over het seizoen 2022-2023 zijn op basis van gesprek met penningmeester 
voor akkoord bevonden. De kascontrolecommissie stelt de vergadering voor om het bestuur 
decharge te verlenen voor het seizoen 2022-2023. Het voorstel hiertoe wordt bij acclamatie door de 
vergadering aangenomen.  
 
8. Verkiezing nieuw lid kascommissie  
Jos Jochems is aftredend. Ferdi van Beest is kandidaat voor de kascommissie en wordt hierbij 
verkozen tot nieuw lid.  
 



9. Vaststelling van de begroting  
Jeroen Dirks licht de begroting toe. Hoewel de financiële situatie gunstiger is geworden door de 
halvering van de schulden en de daling van de rente in vergelijking tot voorheen, blijft grote 
voorzichtigheid met het doen van uitgaven geboden. De energiekosten worden hoger, maar 
overheidssteun zal de pijn naar verwachting verzachten. Op de vraag van Peter Pluk of er geen 
groeimogelijkheid is in de bescheiden omzet antwoordt de penningmeester dat deze alleen te 
vinden is in de sponsoring en eventueel in de kantineomzet. De begroting seizoen 2023-2024 wordt 
vervolgens vastgesteld.  
 
10. Verkiezing bestuursleden  
Aftredend en herkiesbaar: voorzitter Robert Vredeveldt en secretaris Sjaak Wellesen. Robert 
Vredeveldt wordt bij acclamatie herkozen. Sjaak Wellesen maakt duidelijk wel als bestuurslid, maar 
niet als secretaris verder te willen. Hij wordt eveneens bij acclamatie herkozen. Voor het secretariaat 
heeft zich Werner Vloet als kandidaat aangemeld en wordt gekozen als nieuw bestuurslid. 
 
11. Harmonisatie  
Bob Heijl geeft een toelichting op harmonisatie. Er spelen rond de harmonisatie tegelijkertijd drie 
kwesties die nogal eens met elkaar verward worden, maar gescheiden moeten worden behandeld. 
Het is wel belangrijk dat deze kwesties elkaar niet ophouden. 
 
Accommodatiebeleid 
De gemeente LVC wil de accommodaties van alle verenigingen in het LVC privatiseren.  
 Daarvoor is bij de verenigingen een zogenaamde nulmeting verricht om daarna een 
 privatiseringsbijdrage door de gemeente te kunnen vaststellen. Over de wijze van deze 
nulmeting is veel discussie ontstaan onder de verenigingen. 

 
Herinrichting Groenendijkse Kampen 
De sportverenigingen van de Groenendijkse Kampen aangevuld met de tennisvereniging en de 
volleybalvereniging zijn met elkaar in gesprek over de vorm waarin een samengaan kan plaatsvinden 
in een opnieuw ingedeeld sportpark. Dit overleg vindt plaats onder begeleiding van Bureau Kragten 
onder (financiële) auspiciën van de gemeente. Dit bureau heeft statistisch onderzoek gedaan naar de 
algemene terugloop in sportbeoefening door de jeugd bij alle verenigingen en de te verwachten 
aantallen jongeren in Cuijk en omgeving. Ook wordt meegenomen hoe de scholen en de nabije 
wijken kunnen deelnemen in de sportbeoefening op het sportpark. Het is in ieder geval belangrijk 
dat de verenigingen tot één verhaal komen. Daarbij zijn ondanks de algemene positieve 
grondhouding ook nog hobbels te nemen. En ook zullen er met Bureau Kragten en de gemeente nog 
meerdere overlegfasen nodig zijn. In het eerste of tweede kwartaal van 2024 worden concrete 
voorstellen van Bureau Kragten over een nieuwe indeling verwacht. 
 
Verbetering kunstgrasveld 
Met name in het licht van een nieuwe indeling van het sportpark over enkele jaren is de zo gewenste 
vernieuwing van het kunstgrasveld van JVC Cuijk niet opportuun. Wel wordt een veel minder 
kostbare vervanging van de toplaag serieus overwogen. 
 
12. Nieuwe vertrouwenscontactpersonen 
Als opvolgers van de aan JVC Cuijk jarenlang trouwe Rianne Hillenaar stellen zich Marloes van Megen 
en Lia Gaebler voor. Zij zijn in principe vertrouwenscontactpersonen voor alle verenigingen van het 
sportpark en kunnen dus zeker nog nieuwe mensen gebruiken. Voor JVC Cuijk is Lia Gaebler de eerst 



aan te spreken contactpersoon. Marloes en Lia hebben een cursus gevolgd over grensoverschrijdend 
gedrag (pesten, ongewenste sexuele toenaderingen of toespelingen). Zij zijn geen mediator bij 
conflicten. Daarover dient het bestuur zich te buigen. Sexuele overschrijdingen worden gemeld bij 
de politie. Wel gaan zij na welke hulp nodig is en geven een luisterend oor in vertrouwelijke 
gesprekken. Laagdrempeligheid is hierbij een voorwaarde. Naast de op de JVC-site gepubliceerde 
mailadressen komen ook nog hun mobiele nummers beschikbaar. 
 
13. Huldigingen 
 Om jonge gehuldigden en hun aanhang de gelegenheid te geven zich goed op hun proefwerken in 
de toetsweek voor te bereiden en ter verlevendiging van de vergadering eert voorzitter Robert 
Vredeveldt de gehuldigden op diverse momenten tussen de vaste agendapunten door. 
 

• Sportploeg van het jaar: JO17-2 
• Sportvrouw van het jaar: Marloes van Haren-Bardoel 
• Sportman van het jaar: Bas van de Sande 
• Talent van het jaar: Sil Geraets  
• Allrounder van het jaar: Marjan Bovenkerk-Visscher  
• Lid van verdienste: Roy Koenen  

 
14. Rondvraag 

• Gerrie Christiaans: Is het wijs het weliswaar grote scherm te gebruiken voor (financiële) 
details? Antwoord: Nee, gelukkig waren er papieren financiële gegevens beschikbaar. 

• John Thijssen: Is er nog geld beschikbaar voor de jeugd, ook als JVC Cuijk Nu! wordt 
opgeheven? Antwoord: Zeker, aanvraag bij bestuur is mogelijk tot er leden zijn gevonden 
voor opvolger Vrienden van JVC. 

• Opmerking van oud-voorzitter Ton van Elk de Freese: Het is verheugend te zien hoe het 
verjongde bestuur de taken bekwaam en met nieuw elan heeft voortgezet. 

 
15. Sluiting 
Voorzitter Robert Vredeveldt sluit om 10.15 uur de vergadering. 
 
Notulist: Maurits de Boer 
 


